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                          BADHUS I TOREKOV
Tänk att ha ett badhus här i Torke DET SKULLE GYNNA ALLA !!! Alla här skulle kunna bada på vintern 
även om man badar i havet. Folk skulle komma hit oftare året runt. Jag är inte säker men jag tror inte att 
det finns något badhus här i Båstadkommun, då blir det ju jätte kul att ha det i Torekov. Folk skulle börja 
resa sig från soffan och sticka iväg och bada ett tag. Det kommer alla må bra av speciellt barnen tror jag. 
Pengarna man samlar in kanske kan komma till nytta för något annat bra. Då kan man ju skapa Torekovs 
simteam hahaha.

 Vi i skolan tänker på klimatet och om man skulle ha ett badhus så skulle vi inte behöva åka buss för att 
lära oss att simma. Om vi här i Torekov vill sticka och bada måste vi använda bilen för att komma till 
Laholm eller Halmstad. Det är sååå mycket prat om klimatet så om man skulle haft ett badhus skulle det 
kanske hjälpa lite iallafall. Det skulle nog minska att folk bara sitter inomhus och kollar på skärmar under 
vintern. Folk skulle säkert bli mer sociala och det är ju jättebra. Så att det inte är helt dött i byn. Det är inte 
bara bra för miljön det är också bra för hälsan,säkerhet (speciellt när man bor så strandnära) och att det är 
kul såklart. 
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